

Lecture • Discussion Class • Field Trip • Outdoor Class • Extra-curricular Activities

香港郵政 Hongkong Post



ALL IN ONE MIC MICROPHONE + SPEAKER

 **MICKER** PRO

如你不欲收取通函郵件，請在信箱貼上「不收取通函」標貼。標貼可於全線郵政局、各區民政事務處的民政諮詢中心、公共屋邨辦事處和個別私人屋苑的管理處免費索取。
請注意，「不收取通函」標貼機制並不涵蓋由政府及相關機構/立法會議員、區議會議員、選舉候選人 and 根據《稅務條例》第88條合資格獲豁免繳稅的慈善機構所投寄的通函郵件。

If you would like to opt out from receiving circular mail, please place a "No Circular Mail" sticker on the letter box. The stickers are freely available at all post offices, Home Affairs Enquiry Centres of District Offices as well as estate management offices of public housing estates and selected private residential developments. However, circular mail posted by the Government and related organisations, Legislative Councillors, District Councillors, election candidates and charitable bodies eligible for tax relief under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance are exempted from this opt-out scheme.

**MICKER^{PRO}**

All-In-One Mike! Micker with stability of wired microphone and convenient of wireless

[MICROPHONE + SPEAKER**Made in Korea**

PART NAME

- | | |
|--|--|
| 1 Power Switch | 5 Charging Unit (Cradle Connection Area) |
| 2 Volume Select Switch (3-Level) | 6 Strap Ring |
| 3 Display Lamp (Power, Charging) | 7 Echo Switch |
| 4 Exterior Device connection (MIC, AUX, USB-C) | 8 Buzzer Tex-Switch |
| | 9 Cradle |

**PIN UP**
DESIGN AWARDSOne and only
patented
technology
獨家專利

- With sound reflector and fine diffuser, providing the robust and comfortable sound in classroom environment without any directional nature of sound
講者的聲音透過聲音反射器和精細的聲音傳播系統能清晰地傳到教室的每一個角落
- Lecturing optimized all-in-one mike system
完善的擴音系統，有效防止回音及各種雜音
- Integral mike structure with howling suppressor
專為課堂教書設計的無線咪

Sound quality and sound level optimized for lecture room 最大優化無線咪的音質和音量

It conveys clean and clear tone of voice.
清晰有效地傳播演講者的聲音，專為教師課堂上使用

No directional nature of sound 聲音全方位傳播

Sound spreads out in whole space, naturally and effectively.
無線咪能有效自然地將聲音傳播到各個角落

Good grip feeling and convenient usability with simple design 設計簡潔易用 手感舒適

Being held in one hand, it runs with only one button control.
只需一個按鈕，便能隨意使用擴音系統

Ergonomic design to carry 造型輕巧 便於隨身攜帶

Without any complex cable, it is convenient to carry and keep.
沒有任何電線，存放和攜帶都極為方便

**Lecture room****Kinder garden****Meeting room****Group meeting**

SPECIFICATION 規格

Model 型號	MK-10W
Power Output 功率	10W
Frequency Response 頻率	200Hz ~ 15KHz ± 2dB
Battery time 使用時	7.4V 1100mAh Li-ion Battery 6hours before and after
Charging time 充電時間	2 and a half hours(DC 5V 1A USB C type)
Charger 充電器	Cradle, DC5V 1A USB C in
Size & Weight 尺寸	300g / Length 26cm
Configuration 配件	MICKER Pro body, Pouch, Strap, Cradle



Tel : 3527 0670

Sole Distributed by **Hugogate Ltd.**